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 محفز  درب،  مطور، م |  خبير مبيعات 

 

 نبذة 
 

ي مجموعها 
 
ي العديد من دول العالم و  27الخبير علي ذياب صاحب تجربة عملية تجاوزت ف

 
اف وف مختلف الدرجات  سنة احير

ته وما تحصل له من معارف دورة تدريبية الوظيفية، و  ف) اسم تحمل قد صمم بناء عل تجربته وخير  (  كيف تبيع كمحتر

(How to Sell Like a PRO! ي المنطقة العربية
 
ى ف كات الكير منهجيات البيعة  ال باعتماد ( حيث قامت العديد من الشر

ي هذه الدورة وتطبيقها ضمن أدبياتهم البيعية  
 
ي تركز عل آخر ما توصل إليه علم المبيعات. المعتمدة ف

 والتر

من كوريا الجنوبية وبريطانيا والهند  ، ألف متدرب من جميع دول العالم 23وقد حض  هذه الدورة بالذات ما يزيد عل  

ية والعربية مما منح السيد علي ذياب جائزة ستيف  
والباكستان والتشيلي وتركيا وجميع الدول العربية وباللغتير  الإنجلير 

ي الولايات المتحدة عن فئة مدرب المبيعات للعام 
شخص من حول العالم حصد   2300من بير    2017العالمية للأعمال ف 

ونزيةسيد ذياب فيها ال ي الأسواق العربية.   الجائزة التر
ي مبيعات ف 

ف  ي تأهيل محير
ة ف  ة متمير   مكللا بها مسير

 

ي العالم والذي يتجاوز عدد أعضائه  
ي المبيعات ف 

ف  ي أكير من   10هو مؤسس مجتمع محير
ي العالم  26آلاف عضو ف 

 دولة ف 

ي 
 بريطانيا والذي يرأسها الخبير العالمي جيف كوكوعضو مؤسس للجمعية الدولية لتطوير الأفراد والأداء ف 

ي أمريكا. 
ي العالمية للأعمال ف 

 ومحكم لأرب  ع سنوات متتالية لجائزة ستيف 

ي مدربير  تأثير  10كواحد من أكير    العالمية CIOVIEWS جائزة مجلة ل علوحاص
  المنطقة. ا ف 

 

   

 

 والعضويات التعليم والشهادات  
(  –ماجستير حاسب آلي  •  بكالوريوس حاسب آلي و  )ذكاء إصطناعي

ي المنطقة الأكير تأثمدربير   10واحد من أكير  •
ي صناعة المبيعات ف 

ا ف   ير

ي العالمية للأعمال )  •
 ( - 2021 2020-2019- 2018حكم لجائزة ستيف 

 تحرير مجلة أخبار وتكنولوجيا  رئيس •

ي المبيعات مجتمع )مدرب مبيعات معتمد( من  CSTمتحدث مؤهل لشهادة  •
ف   لمحير

 بريطانيا  -من الجمعية الدولية لتطوير الأفراد والأداء )خبير مبيعات معتمد(  CSEمتحدث مؤهل لشهادة  •

 أمريكا  - ICPMفون المعتمدون من مؤسسة المدراء المحير  CM, FoMمتحدث مؤهل لشهادة  •

 كندا   - CABAمن جمعية مدراء الأعمال  CCE, CCS, CCM & CCLمتحدث مؤهل لشهادة  •

 أمريكا  -IBTAمن الجمعية العالمية لتدريب الأعمال  CBPمتحدث مؤهل لشهادة  •
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 أمريكا - من الأكاديمية الأمريكية لإدارة المشاري    ع MPMمتحدث مؤهل لشهادة  •

 أمريكا  -IBTAمن الجمعية العالمية لتدريب الأعمال  CBPحاصل عل شهادة  •

 كندا   - CABAمن جمعية مدراء الأعمال  CCTحاصل عل شهادة  •

 أمريكا  - من الأكاديمية الأمريكية لإدارة المشاري    ع MPMحاصل عل شهادة  •

 كا أمري - من الأكاديمية الأمريكية لإدارة المشاري    ع CIPMحاصل عل شهادة  •

امج  CPMحاصل عل شهادة  •  جمعية أمريكية  –من الجمعية الدولية لإدارة المشاري    ع والير

ي الأكاديمية الأمريكية لإدارة المشاري    ع  •
 FAAPMعضو فاعل ف 

امج  • ق الأوسط  –رئيس لمجلس الجمعية الدولية لإدارة المشاري    ع والير  (2006 - 2004)فرع الأردن ونائب الرئيس للشر

ي مجلس المستشارين للجمعية الأمريكية لإدارة المشاري    ع  •
ف ف   عضو شر

  2007-2006لسنتير  متتاليتير      – (Empretec-Jordan)عضو الهيئة الإدارية لنادي رجال الأعمال  •

ي  •
يطانية  CIPDعضو ف   الير

 

 الخبرات العملية 
كة  •  ( 2019) منطقة مينا   مؤسس ورئيس مجلس الإدارة    SalesH2Oشر

ي المبيعات  •
ف   ( 2019) العالم    الرئيس  مؤسس مجتمع محير

ي     مدير عام    ساندلر العالمية لتدريب المبيعات •  ( 2017) منطقة الخليج العربر

 ( 2011) السودان    مدير عام   والاستشاراتاتش أر برو للتطوير  •

 ( 2010) منطقة مينا    مدير عام الأكاديميات     سنايا القابضة  •

 ( 2009-2007) ليبيا  –السودان   قليمي امدير تطوير أعمال     أوبتيمايزا أكاديمي  •

كة لحظات التدريب  •  ( 2006) الأردن  مدير مبيعات  –مدير تنفيذي  الإدارية  للاستشاراتشر

كة المدراء العضيون   •  ( 2004) الأردن  مدير مبيعات  – مدير تنفيذي   شر

 ( 2003) الأردن  مدير المبيعات  – رئيس تحرير   مجلة أخبار وتكنولوجيا  •

كة المتحدة  •  ( 2002) الأردن   ERPمستشار    IBM-UBMالشر

كة زي للإتصالات  •  ( 2001) أمريكا    مدير تسويق ومبيعات     شر

كة المتحدة  •  ( 1999) الأردن   مسوق برامج      IBM-UBMالشر

ي  •
ان المدب  مج أوراكل     سلطة الطير  ( 1997) الأردن   مير

 

 مجالات الخبرة 
 وتطوير الأعمال المبيعات  •

 التدريب والتطوير  •

 تطوير هيكل الجدارات وقياسه •
 

 الأبحاث العلمية 
ي  ي النص العربر

 نظام خبير للبحث ف 
 أمريكا  -الاصطناعي المؤتمر الدولي للذكاء  2001

 (IC-AI, 2001: June 25-28, 2001, Monte Carlo Resort, Las Vegas, Nevada, USA) 
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Ali Thiab 
SalesH2O CEO 

Arab Sales Professionals Society, President 

Ali Thiab has a strong background covering 27 years of diverse experience in Sales Development, 
Organizational Capacity Building and Executive Management Development. 
As a sales training consultant, Ali worked with a wide variety of clients (both large and small) in 
the MENA region since 1995. Since that time, he has delivered training for over 18 different 
nationalities to over hundreds different organizations and have helped over 13000 staff. 
Ali Thiab is a highly experienced and skilled professional speaker, trainer and consultant. After a 
long and successful career in a variety of high-level sales roles, Ali went onto realize his true 
passion for coaching and developing dynamic sales people. 
Ali is dedicated to learning about individual goals both business & personal, using these insights 
to build a plan for a “NEW YOU” that is focused on specific strengths areas and opportunities. It 
is this ability to inspire inner-change within his program participants that keeps Ali at the very 
top of his game. 
Ali specializes in: 

• Sales 
• Business Planning & Business Development 
• Training & Development  

 

Ali won a Bronze Award for Sales Trainer of the year 2017 by Stevie Awards. 
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 ماذا قالوا عن المدرب 
 

 

Prof Tony Buzan English author and educational 
consultant, inventor of Mind Mapping, UK 

Ali is a genius... his brain cells flourish, Thank you for a brilliant event. 

 

Nadia Yohanna, HR BOK, Sudan 

The professional help we used to get from Ali Thiab is unique. I would not like to start to count the 
areas of his strengths, they are too many and I am afraid I may forget one. He possesses a pleasant 
personality and is able to communicate with different categories of staff, seniors or juniors, and 
different nationalities as well additionally he is always ready with high quality of work e.g. in 
presentations which for sure makes him win full attention/interest of his audience. Work with Ali 
was enjoyable, and the support I got from him to build up the staff capacities is invaluable, 
especially during the most difficult times when Bank of Khartoum was creating its new history of 
becoming Bank number one in Sudan, Ali was there to assist in all aspects, professionally and 
personally as well. His business ethics are beyond any doubt, and I would definitely use his services 
again in the future. 

 

Tamer Arafeh, Regional Sales Manager –  KSA 

Well, when we were informed about that course, I said in my mind: it is another time wasting 
training course that is going to repeat what is always said “customer is right”, “be polite”, “dress 
well” and so on… but that course is really different. It made us think different and act different. It 
really changed our life style and the way we deal and react with daily changes. 
I was surprised by the way we were focused and attracted the whole course. Everyone was 
interested about the course content and didn’t want to miss a single minute in that course. Even 
heavy smokers and coffee addicted persons, preferred not to smoke in order to not miss a single 
info on that course. Amazing!!! 

 
What pleased me in that course is the variety of information that was available in the course and 
tips and hints that were provided. Despite the fact that course is targeting sales representatives, I 
would recommend all customer facing employees such as technical support engineers to attend 
such a course. It would really enhance their way of dealing with customers that definitely would be 
of beneficial to company. The course lets you think of every word and every move you talk or do in 
front of the customer, even if you used to do them before the course, it makes you now do them in 
a professional way. 
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فت بالعمل معها  ي تشر
كات التر  الشر
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كاء النجاح   شر
 عملي عمل

ف حمع تقديري لجميع الذين منمع العديد من الزبائن أضع هنا بعضهم  تخلال سنير  ي شر
 ثقتهم وب 
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 الكورسات السابقة 
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